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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  «Ευχαριστώ» Πλεύρη στους υγειονομικούς
Πηγή: STAR PRESS Σελ.: 8 Ημερομηνία

έκδοσης:
28-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

269.46 cm² Κυκλοφορία: 4295

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Η κακοκαιρία «ζόρισε» τα νοσοκομεία

«Ευχαριστώ» ΠΠεύρη στους υγειονομικούς
ΣΤΗΝ ΑΠΟΚΑΛΥΨΗ όχι αντιμετώπισαν σοβαρά 
προβλήματα αρκετά νοσοκομεία από την επέλα
ση τηε Ελπίδαε προέβη ο υπουργόε Υγείαε, θά- 
vos Πλεύρηε.

Τα μεγαλύτερα προβλήματα, όπωε είπε ο 
υπουργόε Υγείαε στο Open, σημειώθηκαν στα 
νοσοκομεία Παίδων Πεντέληε και Σισμανό- 
γλειο. «Έγινε μεγάλη προσπάθεια, ώστε όλεε 
οι δίοδοι στα νοσοκομείο να μείνουν συνεχώε 
ανοιχτέε» είπε. «Το προσωπικό πήγε συνολικά 
στιε εφημερίεε. Το ΕΚΑΒ έκανε μεγάλο αγώ
να. Είχε προβλήματα πρόσβασηε στα στενά, γι’ 
αυτό υπήρχε καθυστέρηση στα περιστατικά. Τα 
έκτακτα και επείγοντα εξυπηρετήθηκαν», είπε και 
ευχαρίστησε τουε υγειονομικούε ο θάνοε Πλεύ- 
ρηε. Για την καταγγελία τηε ΠΟΕΔΗΝ, ότι γέμισαν 
νεκρούε τα νοσοκομεία, ο υπουργόε ανέφερε 
πωε υπήρξε ένα γενικότερο πρόβλημα στο νοσο
κομείο «Σωτηρία», όχι μόνο με τουε νεκρούε αλ
λά, επειδή είχαν κλείσει οι δρόμοι, με αποτέλεσμα 
να διακοπούν για λίγο η είσοδοε και η έξοδοε από

και προε το νοσοκομείο και τιε κλινικέε. «Όλεε οι 
δίοδοι έμεναν συνεχώε ανοιχτέε» ανέφερε. Γ ια 
όσουε υγειονομικούε που έκαναν παραπάνω από 
μία βάρδια, ανέφερε πωε προφανώε οι άνθρωποι 
που εργάστηκαν παραπάνω «είτε θα αποζημιω

θούν είτε θα πάρουν τα αντίστοιχα ρεπό».

«Το 86% των θανάτων 
είναι ανεμΒολίαστοι»________

«Τώρα βλέπουμε το σκληρό δείκτη των θανά
των από την κορύφωση του κύματοε στιε αρχέε Ια
νουάριου . Από τα στοιχεία των νοσηλειών φαίνεται 
πωε είμαστε στο 80-20%, με την'Ομικρον να επι
κρατεί» είπε ο υπουργόε για την πορεία τηε πανδη- 
μίαε. «Αυτό μαε κάνει να είμαστε αισιόδοξοι, 
επειδή η παραλλαγήΌμικρον έχει μικρότερο 
δείκτη νοσηρότηταε. Είναι πολύ πιθανό, λοι
πόν, από την επόμενη εβδομάδα οι σκληροί 
δείκτεε να εξορθολογιστούν» ανέφερε.

Ο θάνοε Πλεύρηε διευκρίνισε ότι το 86% 
των θανάτων τιε τελευταίεε ημέρεε προέρχεται 
από ανεμβολίαστουε, ενώ το 80% είχαν κάνει μό
νο την πρώτη δόση του εμβολίου. Από τουε 115 
νεκρούε χθεε οι 60 ήταν άνω των 80 ετών και οι 
40 άνω των 60 ετών, επισήμανε ο υπουργόε.



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Πλεύρης: Το 86% των θανάτων είναι ανεμβολίαστοι
Πηγή: ΛΟΓΟΣ Σελ.: 3 Ημερομηνία

έκδοσης:
28-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

321.87 cm² Κυκλοφορία: 60

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

TO ΕΚΑΒ ΕΚΑΝΕ ΜΕΓΑΛΟ ΑΓΩΝΑ ΛΟΓΩ ΤΗΣ ΚΑΚΟΚΑΙΡΙΑΣ

Πλεύρης: Το 86% των θανάτων
Προβλήματα αντιμετώπισαν αρκετά νοσοκομεία 

από την επέλαση της «Ελπίδας». Τα μεγαλύτερα 
προβλήματα, όπως είπε ο υπουργός Υγείας Θάνος 
Πλεύρης στο OPEN, σημειώθηκαν στα νοσοκομεία 
Παίδων Πεντέλης και Σισμανόγλειο. «Έγινε μεγάλη 
προσπάθεια ώστε όλοι οι δίοδοι στα νοσοκομείο να 
μείνουν συνεχώς ανοιχτοί» είπε.

«Το προσωπικό πήγε συνολικά στις εφημερίες. Το 
ΕΚΑΒ έκανε μεγάλο αγώνα. Είχε προβλήματα πρό
σβασης στα στενά γι’ αυτό υπήρχε καθυστέρηση στα 
περιστατικά. Τα έκτακτα και επείγοντα εξυπηρετήθη
καν» είπε και ευχαρίστησε τους υγειονομικούς, είπε 
χαρακτηριστικά ο Θάνος Πλεύρης.

Για την καταγγελία της ΠΟΕΔΗΝ ότι γέμισαν νε
κρούς τα νοσοκομεία, ο υπουργός ανέφερε πως 
υπήρξε ένα γενικότερο πρόβλημα στο νοσοκομείο 
Σωτηρία, όχι μόνο με τους νεκρούς αλλά επειδή εί
χαν κλείσει οι δρόμοι, με αποτέλεσμα να διακοπεί 
για λίγο η είσοδος και η έξοδος από και προς το 
νοσοκομείο και τις κλινικές. «Όλες οι δίοδοι έμεναν 
συνεχώς ανοικτοί» ανέφερε.

Για όσους υγειονομικούς που έκαναν παραπάνω

από μία βάρδιες ανέφερε πως προφανώς οι άνθρωποι 
που εργάστηκαν παραπάνω «είτε θα αποζημιωθούν, 
είτε θα πάρουν τα αντίστοιχα ρεπό».

«Το 86% των θανάτων 
είναι ανεμβολίαστοι»

«Τώρα βλέπουμε τον σκληρό δείκτη των θανάτων 
από την κορύφωση του κύματος στις αρχές Ιανου
άριου. Από τα στοιχεία των νοσηλειών φαίνεται πως 
είμαστε στο 80-20% με την Όμικρον να επικρατεί» 
είπε ο υπουργός για την πορεία της πανδημίας.

«Αυτό μας κάνει να είμαστε αισιόδοξοι επειδή η 
παραλλαγή Όμικρον έχει μικρότερο δείκτη νοσηρό
τητας. Είναι πολύ πιθανό λοιπόν από την επόμενη 
εβδομάδα οι σκληροί δείκτες να εξορθολογιστούν» 
ανέφερε.

Ο Θάνος Πλεύρης διευκρίνισε ότι το 86% των θα
νάτων τις τελευταίες ημέρες προέρχεται από ανεμ- 
βολίαστους, ενώ το 80% είχαν κάνει μόνο την πρώτη 
δόση του εμβολίου. Από τους 115 νεκρούς οι 60 ήταν 
άνω των 80 ετών και οι 40 άνω των 60 ετών, επισή- 
μανε ο υπουργός.

είναι ανεμβολίαστοι
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1  Πότε βλέπει αποκλιμάκωση το υπουργείο Υγείας
Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ

ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ
Σελ.: 14 Ημερομηνία

έκδοσης:
28-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

175.03 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Πότε βλέπει 
αποκλιμάκωση 
το υπουργείο 
Υγείας

Πλεύρης:
Βιώνουμε τον 
σκληρό δείκτη 
των θανάτων από 
την κορύφωση 
του Ιανουάριου

Για τα προβλήματα που 
σημειώθηκαν οτα νοσοκο- 
μεία κατά τη διάρκεια της 
επέλασης της «Ελπίδας» μί
λησε ο υπουργός Υγείας, 
θάνος Πλεύρης.

Σχετικά με την καταγγε
λία της ΠΟΕΔΗΝ ότι γέμι
σαν νεκρούς τα νοσοκο
μεία, ο υπουργός Υγείας 
ανέφερε πως υπήρξε ένα 
γενικότερο πρόβλημα στο 
νοσοκομείο Σωτηρία, όχι 
μόνο με τους νεκρούς, αλ
λά επειδή είχαν κλείσει οι 
δρόμοι με αποτέλεσμα να 
διακοπούν για λίγο η είσο
δος και η έξοδος από και 
προς το νοσοκομείο και τις 
κλινικές.

«Εγινε μεγάλη προσπά
θεια ώστε όλοι οι δίοδοι 
στα νοσοκομείο να μείνουν 
συνεχώς ανοιχτοί. Ακόμη 
και στο Σισμανόγλειο ο 
δρόμος έκλεισε για λίγο»,

τόνισε ο κ. Πλεύρης.
Για όσους υγειονομικούς 

έκαναν παραπάνω από μία 
βάρδιες λόγω της κακοκαι
ρίας, ο κ. Πλεύρης ανέφε
ρε πως προφανώς οι άν
θρωποι που εργάστηκαν 
παραπάνω είτε θα αποζη
μιωθούν, είτε θα πάρουντα 
αντίστοιχα ρεπό.

Επισήμανε μάλιστα πως 
πλέον υπάρχουν προβλή
ματα κυρίως στους μι
κρούς δρόμους που δεν 
έχουν καθαριστεί ωστόσο 
όπου είναι επείγον υπάρχει 
όχημα που θα ανοίγει τον 
δρόμο.

Οσον αφορά στην επιδη- 
μιολογική κατάσταση της 
χώρας, ο κ. Πλεύρης ανέ
φερε πως «τώρα βλέπουμε 
τον σκληρό δείκτη των θα
νάτων από την κορύφωση 
του κύματος στις αρχές Ια
νουάριου. Από τα στοιχεία 
των νοσηλειών φαίνεται 
πως είμαστε στο 80%-20% 
με την Ομικρον να επικρα
τεί.

Αυτό μας κάνει να είμα
στε αισιόδοξοι επειδή η πα
ραλλαγή Ομικρον έχει μι
κρότερο δείκτη νοσηρότη
τας. Είναι πολύ πιθανό λοι
πόν από την επόμενη εβδο
μάδα οι σκληροί δείκτες να 
εξορθολογιστούν», επισή- 
μανε.

Τόνισε επίσης πως από 
τους 115 νεκρούς, οι 61 
ήταν άνω των 80 ετών και 
οι 40 άνω των 60 ετών.
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1  ΠΟΕΔΗΝ: Γέμισαν νεκρούς ία νοσοκομεία. Δεν τους
παραϋαμβάνο υν ία γραφεία τεΠετών Ρόγω ιοο χιονιά

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

28-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

185.98 cm² Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΑΤΑΓΓΕΛΙΑ-ΣΟΚ

ΠΟΕΔΗΝ: Γέμισαν νεκρούς ία νοσοκομεία. Δεν τους 
παραϋαμβάνουν ία γραφεία τεΠετών Ρόγω ιοο χιονιά
ΣΕ ΝΕΑ καταγγελία για δεκάδες διασωληνωμένους με 
κορωνοϊό εκτός ΜΕΘ προχώρησε ο πρόεδρος της ΠΟΕ
ΔΗΝ, Μιχάλης Γιαννάκος. Μάλιστα, ο πρόεδρος των 
εργαζόμενων στα δημόσια νοσοκομεία ισχυρίζεται ότι 
λόγω της κακοκαιρίας τα γραφεία τελετών δεν παραλαμ- 
βάνουν τους νεκρούς από τα νοσοκομεία, «θα πρέπει να 
μας πουν από το επιτελικό κράτος πόσες διακομιδές δια- 
σωληνωμένων ασθενών έκανε το ΕΚΑΒ προς τα νοσοκο
μεία που διέθεταν άδειες κλίνες ΜΕΘ το διήμερο ΔΕΥΤΕ
ΡΑ ΚΑΙ ΤΡΙΤΗ με τον χαμό που γίνονταν στους δρόμους 
και τα νοσοκομεία λόγω χιονιού» καταγγέλλει ο Μιχά
λης Γιαννάκος και συμπληρώνει πως ήταν «πολύ λιγό- 
τερες». «Σήμερα το Γεννηματάς έχει 9 διασωληνωμένους 
ασθενείς με κορωνοϊό στις κλινικές σε λίστα αναμονής 
για ΜΕΘ, το “Γενικό Κρατικό” στη Νίκαια έχει 6, το “Αμα
λία Φλέμινγκ” έχει 4 όπως και ο “Ευαγγελισμός” και το 
“θριάσιο” ενώ το “Σισμανόγλειο” 2 και το “Τζάνειο” έναν. 
Όλοι βρίσκονται σε λίστα αναμονής για ΜΕΘ», σημειώ
νει ο κ. Γιαννάκος και προσθέτει ότι «το ΚΑΤ π.χ. έχει 44 
κλίνες ΜΕΘ κορονοϊού. Πόσες διακομιδές κατέστησαν 
δυνατές να γίνουν σε άδεια κρεβάτια το διήμερο;». «Για 
παράδειγμα, ο παλαίμαχος ποδοσφαιριστής του Ολυμπι

ακού, Βασίλης Μποτίνος, εξακολουθεί να είναι διασωλη- 
νωμένος εκτός ΜΕΘ και σε κοινό θάλαμο του νοσοκομεί
ου της Νίκαιας», αναφέρει ακόμη ο πρόεδρος της ΠΟΕ
ΔΗΝ. Παράλληλα, ο Μιχάλης Γιαννάκος καταγγέλλει ότι, 
λόγω της κακοκαιρίας, τα γραφεία τελετών δεν παραλαμ- 
βάνουν τους νεκρούς από τα νοσοκομεία, με αποτέλεσμα 
να μην υπάρχει χώρος στους νεκροθαλάμους. «Αυτό και 
εαν είναι ασύλληπτο. Λόγω της κακοκαιρίας τα γραφεία 
τελετών δεν παραλαμβάνουν τους νεκρούς από ία νοσο
κομεία. Και είναι πολλοί λόγω κοροναϊού. Δεν χωράνε 
οι νεκροθάλαμοι των νοσοκομείων.Το ΘΡΙΑΣΙΟ είχε το 
πρωί 17 νεκρούς, το ΑΤΤΙΚΟ 21 εκ των οποίων οι 6 εκτός 
των αναμονών, η ΝΙΚΑΙΑ 8 κ.λ,π. Δεν χωράνε», αναφέ
ρει χαρακτηριστικά. Παράλληλα, ο πρόεδρος της ΠΟΕ
ΔΗΝ καταγγέλλει πως το Νοσοκομείο Παίδων Πεντέλης 
μοιάζει με... χιονοδρομικό κέντρο και πως χάλασε η μονα
δική γεννήτρια που διαθέτει. «Στο χιονοδρομικό κέντρο 
Νοσοκομείο Παίδων Πεντέλης χάλασε η μοναδική γεννή
τρια που διαθέτουν. Οι διακοπές ρεύματος πολλές. Νοση
λεύονται παιδάκια και φυλάσσονται εμβόλια στα ψυγεία. 
Επιτακτική ανάγκη να φτιάξει. Δεν είναι κακό να διαθέ
τουν και μια δεύτερη γεννήτρια».
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1  Οι Βρετανοί «πέταξαν» μάσκες και πιστοποιητικά
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 26 Ημερομηνία

έκδοσης:
28-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

480.01 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Οι Βρετανοί 
«πέταξαν» 
μάσκεε και 

πιστοπονητικά
■ Ελεύθερα (μόνο με τεστ) τα ταξίδια 
από την 11η Φεβρουάριου και για 

ooous δεν είναι πλήρωε εμβολιασμένοι

Σ
ε χαλάρωση ίων περι
οριστικών μέτρων κατά 
του Covid-19 προχώ
ρησε η Βρετανία, τερ
ματίζοντας τους περι
ορισμούς που επιβλήθηκαν την 
περίοδο των Χριστουγέννων λό

γω της αύξησης των κρουσμάτων 
της παραλλαγής Ομικρον. Η χρή
ση μάσκας καθώς και 
η τηλεργασία στο Νησί 
αποτελούν, πλέον, πα
ρελθόν, ενώ ταυτόχρο
να το υγειονομικό πό
σο δεν απαιτείται για 
την είσοδο σε οποιον- 
δήποτε χώρο ή σε εκ- __ 
δηλώσεις, αλλά μπο
ρεί να χρησιμοποιηθεί προαιρε
τικά. Οι μάσκες είναι απαραίτη
τες μόνο στα ΜΜΜ στο Λονδίνο, 
όπου θα παραμείνουν υποχρεω
τικές. Η αρμόδια, όμως, υπηρεσία 
για τη δημόσια υγεία συνιστά τη 
χρήση τους σε κλειστούς χώρους 
όπου επικρατεί συνωσυσμός. Το 
υπουργείο Παιδείας δεν συστή
νει πια τις μάσκες στους κοινό
χρηστους χώρους των σχολεί
ων. Οποιαδήποτε τοπική οδηγία

Χαλαρώνουν 
τα μέτρα 
σε Βέλγιο 
και Δανία

γείται τακτικά. Ορισμένες εταιρί
ες και υπηρεσίες, πάντως, συνε
χίζουν να ζητούν από του ανθρώ
πους να φορούν μάσκες, όπως τα 
σούπερ μάρκετ Sainsbury’s και τα 
Waitrose. Εν τω μεταξύ, από τις 4 
π.μ. της 11ης Φεβρουάριου δεν 
θα υπάρχει καμία απαίτηση για 
τους εμβολιασμένους επιβάτες 

που φτάνουν στην Αγ
γλία να κάνουν τεστ με
τά την άφιξή τους. Οσοι 
δεν είναι πλήρως εμβο
λιασμένοι θα πρέπει να 
κάνουν τεστ πριν ανα
χωρήσουν για την Αγ
γλία και ένα τεστ PCR με 
την άφιξή τους στη χώ

ρα, και να συμπληρώσουν τη φόρ
μα εντοπισμού επιβατών χωρίς να 
χρειάζεται να μπουν σε καραντί
να. Ανήστοιχα, η Σκοτΐα ανακοί
νωσε την επαναλειτουργία των 
νυχτερινών κέντρων, όμως ακόμα 
συνιστάται η εργασία από το σπίτι, 
και οι μάσκες παραμένουν στα μέ
σα μαζικής μεταφοράς και σε εσω
τερικούς δημόσιους χώρους.

Την απόφαση να μην κλεί
νουν οι σχολικές τάξεις μετά την

για τις μάσκες πρέπει να αξιολο- καταγραφή εως τεσσάρων κρου-

Στιγμιότνπο από τη νέα καθημερινότητα στη Μεγάλη Βρετανία

σμάτων κορονοϊού αποφάσισαν 
οι υπουργοί Υγείας του Βελγίου. 
Μόνο οι μαθητές που επιβεβαι
ώνεται πως έχουν μολυνθεί από 
κορονοϊό ή έχουν εκδηλώσει συ
μπτώματα του Covid-19 θα πρέπει 
να παραμένουν σπίτι.

Και η Δανία σκοπεύει να 
άρει όλους τους εναπομείναντες 
εγχώριους περιορισμούς του 
Covid-19. Εάν η κίνηση αυτή λά
βει την έγκριση του Κοινοβουλί
ου, τα νυχτερινά κέντρα διασκέ

δασης στη Δανία θα ανοίξουν και 
πάλι, ενώ τα εσυατόρια θα επιτρέ
πεται να σερβίρουν αλκοόλ με
τά τις 10 το βράδυ και οι πελάτες 
δεν θα χρειάζεται, πλέον, να επι
δεικνύουν πιστοποιητικά εμβολι
ασμού στην είσοδο.

Στην Πολωνία από την επό
μενη εβδομάδα αρχίζει δωρεάν 
χορήγηση τεστ Covid στα φαρ
μακεία. Παράλληλα ο χρόνος της 
υποχρεωτικής καραντίνας μειώ
νεται από 10 ημέρες σε επτά.



6;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Τα νοσοκομεία λειτούργησαν χάρη στην αυτοθυσία
των εργαζομένων

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

28-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

565.65 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Τα νοσοκομεία λειτούργησαν χάρη στην αυτοθυσία των εργαζομένων
Η πρόσβαση σε αυτά περιορίστηκε λόγω της ανυπαρξίας υποδομών καθαρισμού

Σ
τον εξωραϊσμό της πραγματικότη
τας επιμένει η κυβέρνηση, με τον 
υπουργό Υγείας Θ. Πλεύρη να ε
πιμένει ότι όλα πήγαν καλά και τα ό

ποια προβλήματα περιορίστηκαν σε 
«νοσοκομεία που βρίσκονταν στα βό
ρεια προάστια, στο Παίδων Πεντέλης 
και το «Σισμανόγλειο», ως προς τη δυ
νατότητα εισόδου», ενώ «τα νοσοκο
μεία που εφημέρευαν δεν είχαν ιδιαί
τερο πρόβλημα, εκτός του «Σωτηρία», 
όπου υπήρξε μια δυσλειτουργία»...

Στο «Παμμακάριστος»
Στο κέντρο της Αθήνας, στο νοσο

κομείο «Παμμακάριστος», τη Δευτέ
ρα 24 Γενάρη μόνο δύο ειδικευμένες 
παθολόγοι κατάφεραν να μεταβούν 
στο νοσοκομείο, σηκώνοντας όλο το 
βάρος της παρακολούθησης και ευθύνης για 
τη νοσηλεία δεκάδων ασθενών της Παθολο
γικής κλινικής, οι οποίοι ήταν μοιρασμένοι σε 
...5 πτέρυγες.

«Δεν υπήρξε ενημέρωση στους εργαζόμε
νους πώς θα δουλέψουμε. Δεν υπήρξε μέρι
μνα για την ασφαλή μεταφορά ούτε του προ
σωπικού, ούτε των ασθενών από και προς το 
«Παμμακάριστος»», καταγγέλλει η μια από τις 
δύο παθολόγους, η οποία έκανε τη μια βάρ
δια μετά την άλλη.

Την Τρίτη 25 Γενάρη, ο συνολικός αριθμός α
σθενών ήταν 55, εκ των οποίων 3 διασωληνω- 
μένοι σε μηχανική υποστήριξη της αναπνοής 
και 4 σε υποστήριξη με συσκευή high flow. Υ
πενθυμίζεται ότι το νοσοκομείο δεν διαθέτει 
ΜΕΘ, ούτε εντατικολόγους.

Μετά από δύο μέρες, με δεκάδες επείγοντα 
περιστατικά να περιμένουν στόλο και πληρώ
ματα του ΕΚΑΒ που εξίσου είχαν εγκλωβιστεί 
στους κεντρικούς οδικούς άξονες, την Τετάρ
τη 26 Γενάρη, μέρα εφημερίας, «ήταν αναμε
νόμενη η αύξηση στις προσελεύσεις, έφτασαν 
πολλά περιστατικά. Ολα σε βαριά κατάσταση. 
Το ΕΚΑΒ έφερνε το ένα φορείο μετά το άλ
λο». Ο συνολικός αριθμός των ασθενών ανέβη

κε στους 73, οι 3 διασωληνωμένοι παραμένουν 
εκτός ΜΕΘ στην υποτυπώδη ΜΑΦ του νοσο
κομείου και 5 είναι σε υποστήριξη αναπνοής 
με high flow, ενώ μετακινήθηκε μια ειδικευμέ
νη ιδιώτης γιατρός από εμβολιαστικό κέντρο.

Υπενθυμίζεται ότι το Επιστημονικό Συμβού
λιο του νοσοκομείου κρίνει ως ασφαλή αριθμό 
νοσηλευομένων στην Παθολογική κλινική έως 
45 ασθενείς. Με εντολή του υπουργείου Υγείας 
και της ΥΠΕ, αυθαίρετα χωρίς επιπλέον προ
σωπικό, υποδομές και εξοπλισμό, τα παθολο
γικά κρεβάτια σχεδόν τριπλασιάστηκαν σε 110!

«ζεκίνησα νωρίς το πρωί να κάνω επισκέ
ψεις στους 75 ασθενείς που νοσηλεύονται σε 
5 διαφορετικές πτέρυγες, στις 8 το βράδυ δεν 
είχα προλάβει να τους δω όλους. Αυτή η κατά
σταση δεν είναι αποτέλεσμα του "κακού και
ρού" ή κάποιας "αστοχίας". Εξάλλου και με λια
κάδα, πάλι 4 παθολόγοι είμαστε για δεκάδες 
παθολογικά περιστατικά, περιστατικά COVID, 
για τα επείγοντα. Η υποστελέχωση του νοσο
κομείου είναι δραματική και επικίνδυνη», κα
ταγγέλλουν οι εργαζόμενοι, ενώ τη χαριστική 
βολή έδωσε και η οδηγία για την δθήμερη κα
ραντίνα. «Ο ένας μετά τον άλλο οι συνάδελφοι 
βγαίνουν θετικοί στα τεστ, όπως σε όλα τα νο

σοκομεία, και γυρνούν στην 5η μέ
ρα με θετικό τεστ και ήπια συμπτώ
ματα (κόπωση κ.ά.)».

Στο ΚΑΤ
Το χρονικό του προαναγγελθέ- 

ντος... αποκλεισμού καταγγέλλει 
το Σωματείο Εργαζομένων ΚΑΤ.

«Καμιά δικαιολογία για την παντε
λή έλλειψη σχεδιασμού, προνοητι- 
κότητας και ενδιαφέροντος για την 
εξασφάλιση της ομαλής λειτουργίας 
του ΚΑΤ και κυρίως την εξασφάλι
ση της ακεραιότητας της υγείας και 
της ανάπαυσης των εργαζομένων (...)

Τι κι αν υπήρχε η εμπειρία από 
τον περσινό χιονιά, που αποκάλυ
ψε τα υποτιθέμενα "τρωτά σημεία" 
και βάσει όσων έλεγαν τότε τα κρα

τικά επιτελεία, "ήταν ένα πάθημα που μας έ
γινε μάθημα"(...).

Τι κι αν το Σωματείο πολύ έγκαιρα και ανα
λυτικά εξέθεσε με επιστολή του στον διοικη
τή όλα όσα έπρεπε να προβλεφθούν, παίρνο
ντας υπόψη τα όσα μπορούν να συμβούν σε έ
να νοσοκομείο παλαιός κατασκευής χωρίς την 
απαιτούμενη συντήρηση εξαιτίας της υποχρη- 
ματοδότησης, της υποστελέχωσης και της α
νάληψης των ανάλογων εργασιών από ιδιώτες».

Και αναφέρει χαρακτηριστικά:
«Ζητήσαμε: 1. Στην περίπτωση που ο ηλε

κτρικός σιδηρόδρομος δεν θα κινηθεί έως τη 
στάση ΚΑΤ, να εξασφαλιστεί η μεταφορά ερ
γαζομένων από και προς τον πλησιέστερο σε 
λειτουργία σταθμό, προκειμένου να διασφαλι
στεί η εναλλαγή των βαρδιών σε όλο το 24ω- 
ρο και η λειτουργία των τμημάτων.

2. Παρέμβαση της Διοίκησης στους όμορους 
δήμους και στην Περιφέρεια Αττικής για ρίψη 
αλατιού τόσο στον περιβάλλοντα χώρο των κτι
ρίων του Νοσοκομείου όσο και στους δρόμους 
και τα πεζοδρόμια που οδηγούν στο Νοσοκο
μείο. Να διασφαλιστεί η άμεση διάνοιξη των 
οδών σε περίπτωση χιονόπτωσης, έτσι ώστε 
να είναι δυνατή η ασφαλή πρόσβαση εργαζο

μένων και ασθενών.
3. Να υπάρξει πρόβλεψη για σίτιση και ανά

παυση των εργαζομένων, αν παρ’ όλα αυτά δεν 
θα είναι δυνατή η εναλλαγή βαρδιών.

4. Να διασφαλιστεί η επαρκή θέρμανση σε 
όλους τους χώρους - κτίρια του Νοσοκομεί
ου σε περίπτωση διακοπής ηλεκτροδότησης.

Εγιναν: Από το μεσημέρι της πρώτης μέρας 
τέλειωσε το αλάτι που προμήθευσε ο δήμος το 
Νοσοκομείο. Η χρήση αλατιού αποσκλήρυνσης 
προφανώς και δεν μπορεί να αποτελεί ...επιτε
λική απόφαση. Μετρημένες στα δάκτυλα του 
ενός χεριού οι απομακρύνσεις του χιονιού α
πό τις εισόδους και το εσωτερικό του Νοσο
κομείου από μηχανήματα στις δύο πρώτες μέ
ρες της χιονόπτωσης. Αποτέλεσμα σχεδόν α
προσπέλαστη η οδός Νίκης και Κοραή. Δε
κάδες οχήματα εργαζομένων εγκλωβισμένα 
στα parking του Νοσοκομείου ακόμα και σή
μερα (27/1) (...)».

Και καταλήγει: «Το Νοσοκομείο λειτούργη
σε χάρη στην αυτοθυσία των εργαζομένων που 
παρέμειναν στο πόστο τους για 2-3 ακόμα και 
4 βάρδιες συνεχόμενα, χάρη στους εργαζό
μενους που σ’ αυτές τις συνθήκες περπάτη
σαν χιλιόμετρα για να φτάσουν στο χώρο, χά
ρη στους εργαζόμενους που εργάστηκαν δι
πλά προκειμένου να φροντίσουν τη σίτιση ό
λων όσοι αποκλείστηκαν στο Νοσοκομείο, σε 
όσους έσπευσαν όποτε απαιτήθηκε, ανεξάρ
τητα από την προγραμματισμένη εργασία τους.

Απαιτούμε:
• Να διατεθούν όλα τα απαραίτητα υλικά, μέ
σα και κονδύλια, έτσι ώστε να εξασφαλίζονται 
κάθε φορά η ασφαλής μεταφορά των εργα
ζομένων και η απρόσκοπτη πρόσβαση ασθε
νών στο Νοσοκομείο, βρισκόμαστε στην καρ
διά του χειμώνα και είναι εξαιρετικά πιθανό σε 
σύντομο χρονικό διάστημα να ζήσουμε παρό
μοιες καιρικές συνθήκες.
• Αμεσα να αποκατασταθούν όλα τα προβλή
ματα θέρμανσης.
• Να αμειφθεί ως αργία κάθε βάρδια που πραγ
ματοποιήθηκε τις μέρες αυτές και να δοθούν 
τα ανάλογα ρεπό ανάπαυσης».



7;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Επικίνδυνες συνθήκες νοσηλείας και εργασίας στη
ΜΕΘ του «Metropolitan General»

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 16 Ημερομηνία
έκδοσης:

28-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

267.75 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Επικίνδυνες συνθήκες 
νοσηλείας και εργασίας 
στη ΜΕΘ του «Metropolitan 
General»
Στη Βουλή φέρνει το ΚΚΕ 
την υποστελέχωση 
και τις συνέπειές της

Ερώτηση στη Βουλή προς τον υπουργό Υγείας θ. 
Πλεύρη για τις επικίνδυνες συνθήκες εργασίας και νο
σηλείας στη ΜΕΘ της κλινικής «Metropolitan General» 
κατέθεσαν οι βουλευτές του ΚΚΕ Θανάσης Παφίλης, 
Γιάννης Γκιόκας, Λιάνα Κανέλλη, Χρήστος Κατσώτης 
και Διαμάντω Μανωλάκου.

«Είναι γνωστή και έχει αναδειχθεί πολλές φορές, 
και με Ερωτήσεις προς το υπουργείο, η υποστελέχω- 
ση των ΜΕΘ στα δημόσια νοσοκομεία της χώρας. Πα
ρόμοια κατάσταση όμως επικρατεί και σε ΜΕΘ μεγά
λων κλινικών του ιδιωτικού τομέα Υγείας, τις οποίες η 
κυβέρνηση όχι απλά άφησε ανέγγιχτες από την πανδη
μία, αλλά τις επιδοτεί πολλαπλά την τελευταία διετία, 
σε περίπτωση που νοσηλεύουν περιστατικά προερχό
μενα από το ΕΣΥ», σημειώνουν οι βουλευτές του ΚΚΕ 
και θυμίζουν: «Σχετικά με τη στελέχωση των ΜΕΘ, ανε
ξάρτητα αν αυτές λειτουργούν στον δημόσιο ή ιδιωτι
κό τομέα, προσδιορίζονται οι ελάχιστες προϋποθέσεις 
λειτουργίας τους στην από 24/6/2016 απόφαση της Ο
λομέλειας του Κεντρικού Συμβουλίου Υγείας ("Ελάχι
στες Προϋποθέσεις Λειτουργίας Τμημάτων Εντατικής 
θεραπείας", αριθμ. απόφ. 2 της 256ης Ολομέλειας)».

«Στην περίπτωση της κλινικής "Metropolitan 
General" στον Χολαργό Αττικής, η οποία διαθέτει 
10 κλίνες ΜΕΘ, έχει γίνει μόνιμο καθεστώς εδώ και 
πολλούς μήνες η λειτουργία με όρους που ούτε καν 
πλησιάζουν αυτές τις ελάχιστες προδιαγραφές», υ
πογραμμίζεται.

Και συγκεκριμένα:
Ενώ στην απόφαση του Κεντρικού Συμβουλίου Υ

γείας (ΚΣΥ) αναφέρεται πως ο συνολικός αριθμός των 
νοσηλευτών είναι κατ’ ελάχιστον 4 ανά κλίνη ΜΕΘ (II 
4.3), η συγκεκριμένη μονάδα της κλινικής διαθέτει μό
νο 10 νοσηλευτές και 5 βοηθούς νοσηλευτών. Μάλι
στα, προκειμένου να καλυφθεί έστω μερικώς η κραυ
γαλέα αυτή ανεπάρκεια νοσηλευτικού προσωπικού και 
να μπορούν στοιχειωδώς να βγαίνουν οι βάρδιες, κά
ποιοι από τους βοηθούς νοσηλευτή - από τους οποί
ους δεν είναι καν όλοι πλήρους απασχόλησης - εκτε- 
λούν χρέη νοσηλευτή. Κι αυτό παρά τη ρητή αναφορά 
της απόφασης του ΚΣΥ για την αναγκαία εκπαίδευση 
που πρέπει να έχουν οι νοσηλευτές που απασχολού
νται σε τέτοια μονάδα.

Kat από τους 10 νοσηλευτές, όμως, οι 3 απασχο
λούνται στη μονάδα λιγότερο από έτος και λόγω της 
υποστελέχωσης δεν έχουν λάβει ποτέ την αναγκαία 
για τμήμα ΜΕΘ επιπλέον εκπαίδευση στην Εντατική 
και Επείγουσα Νοσηλευτική. Λόγω αυτού δεν μπορούν 
να αναλάβουν υπευθυνότητα, ούτε να στελεχώσουν 
βάρδια χωρίς την παρουσία εμπειρότερου νοσηλευτή.

Παράλληλα, δεν υπάρχει κανένας τραυματιοφορέ
ας που να απασχολείται αποκλειστικά στη ΜΕΘ, όπως 
κανονικά προβλέπεται.

«Τα παραπάνω είναι απλά ενδεικτικά της κατάστα
σης που επικρατεί και εντείνεται, μεταφραζόμενα σε 
συνεχείς απαράδεκτες πιέσεις προς τους εργαζόμε
νους, ώστε να κρατιέται με δικές τους προσωπικές 
θυσίες όρθιο το τμήμα.

Οπως φαίνεται όμως και από τους παραπάνω αριθ
μούς, κάτι τέτοιο είναι αδύνατο. Η υποστελέχωση του 
συγκεκριμένου χώρου είναι πολύ μεγάλη και προφα
νώς δημιουργεί κινδύνους για την ίδια τη ζωή των νο
σηλευόμενων, αφού υπάρχει πλήρης εξουθένωση του 
προσωπικού, ενώ σε τέτοιες συνθήκες μη αποκλει
στικής απασχόλησης ανά κλίνη ή ούτε καν αποκλει
στικής απασχόλησης σε επίπεδο ΜΕΘ (λ.χ. για τους 
τραυματιοφορείς) εντείνεται και η διασπορά μικροβί
ων και εν γένει λοιμώξεων μεταξύ των ασθενών, όσα 
μέτρα κι αν λαμβάνουν οι εργαζόμενοι.

Για την κατάσταση αυτή φέρει τεράστια ευθύνη η 
κυβέρνηση·. Με τη μετατροπή των δημόσιων δομών Υ
γείας σε νοσοκομεία μίας νόσου σπρώχνει «πελατεία» 
και επιδοτεί αδρά τις ιδιωτικές κλινικές, οι οποίες θη
σαυρίζουν χωρίς κανέναν ουσιαστικό έλεγχο για την 
ποιότητα των υπηρεσιών που προσφέρουν», σημειώ
νεται στην Ερώτηση.

Το ΚΚΕ καλεί τον υπουργό Υγείας να τοποθετηθεί 
απέναντι σε αυτά τα ζητήματα και απαιτεί μέτρα «ώστε 
να αντιμετωπιστεί η ανωτέρω αναφερόμενη ακραία υ
ποστελέχωση στις ΜΕΘ της συγκεκριμένης κλινικής».



8;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Πολύμορφες αγωνιστικές δράσεις ενάντια στην
αποψίλωση των παιδιατρικών νοσοκομείων

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 16 Ημερομηνία
έκδοσης:

28-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

321.68 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Πολύμορφες αγωνιστικές δράσεις
ενάντια στην αποψίλωση των παιδιατρικών νοσοκομείων

Σ
ε πολύμορφες κινητοποιήσεις προχωρούν οι ειδικευόμενοι γιατροί 
της Παιδιατρικής Κλινικής του νοσοκομείου Παίδων «Αγία Σοφία» 
ενάντια στην αποψίλωση των παιδιατρικών νοσοκομείων με αφορ
μή την πρόσφατη απόφαση της κυβέρνησης να μετακινήσει 16 ειδι

κευόμενους παιδίατρους από τα νοσοκομεία Παίδων «Αγλαΐα Κυρι
άκού», «Αγία Σοφία» και το ΓΝ «Αλεξάνδρα», για ένα μήνα στο mega 
εμβολιαστικό κέντρο «Προμηθέας». Σημειώνεται ότι αργά χθες το βρά
δυ και μετά το κύμα αντιδράσεων η διοίκηση της 1ης ΥΠΕ πρότεινε 
την αξιοποίηση ιδιωτών γιατρών, ενώ φαίνεται ότι ανακαλείται και η α
ναστολή της εφημερίας του «Παίδων Πεντέλης».

Στο μεταξύ, μαζική συνέλευση πραγματοποίησαν χτες το πρωί, οι 
ειδικευόμενοι γιατροί, με την οποία είχαν αποφασίσει «να μην μετακι
νηθεί κανένας συνάδελφος στο mega εμβολιαστικό κέντρο - Αρνού- 
μαστε να δώσουμε το όνομα οποιουδήποτε συναδέλφου», αφού όπως 
ξεκαθάριζαν: «Δεν περισσεύει κανένας μας!».

Σήμερα αναμένεται να δώσουν συνέντευξη Τύπου στη 1 μ.μ. και θα 
προχωρήσουν σε συγκέντρωση στην πύλη του νοσοκομείου από κοι
νού με τους ειδικευόμενους γιατρούς του νοσοκομείου «Αγλαΐα Κυρι
άκού» και του Παίδων Πεντέλης.

Οι ειδικευόμενοι γιατροί Παιδιατρικής απαιτούν:
• Να στελεχωθούν επαρκώς όλα τα παιδιατρικά νοσοκομεία όπως και 
η Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγείας με μόνιμο προσωπικό όλων των ειδι
κοτήτων, η οποία να έχει και την ευθύνη των εμβολιασμών.
• Να απεμπλακεί το προσωπικό των νοσοκομείων από τους εμβολι
ασμούς.
• Υποχρεωτική ένταξη των ιδιωτών γιατρών στο σχέδιο του εμβολιασμού.

Οπως διευκρινίζεται στην απόφαση συνέλευσης των ειδικευόμενων 
παιδιατρικής Παίδων «Η Αγία Σοφία», η απόφαση της κυβέρνησης για 
μετακινήσεις προς ενίσχυση των εμβολιαστικών κέντρων έχει αρνητι
κές επιπτώσεις, όπως:

1) Υποστελέχωση - Επισφαλείς συνθήκες εργασίας. Η υποστελέ- 
χωση των νοσοκομείων έχει οδηγήσει σε εντατικοποίηση, που επιδει
νώθηκε εν μέσω πανδημίας. Ενδεικτικά αναφέρουν οι ειδικευόμενοι 
ότι στις τελευταίες εφημερίες του νοσοκομείου εξετάζονται ανά εφη
μερία 200 παιδιά στο παιδιατρικό, 70 παιδιά στα ιατρεία Covid-19 
και εισάγονται συνολικά τουλάχιστον 80 παιδιά, η πλειοψηφία των 
οποίων είναι στα παιδιατρικά τμήματα. Η αναμονή των περιστατικών 
φτάνει ακόμη και τις 5 ώρες, με τους εργαζόμενους στα επείγοντα 
και στις κλινικές που υποδέχονται τις εισαγωγές να υπερβαίνουν συ
νεχώς τις δυνάμεις τους. Ηδη οι ειδικευόμενοι δουλεύουν με υπέρβα

ση ωραρίου, χρωστούμενα ρεπό, με σκοπό να καλυφθούν οι αυξημέ
νες ανάγκες των παιδιατρικών ασθενών. Επιπροσθέτως, υπάρχει αριθ
μός ειδικευομένων που ανά διαστήματα απουσιάζει λόγω νόσησης α
πό Covid-19, επιβαρύνοντας την υπάρχουσα κατάσταση

2) Υποβάθμιση της ποιότητας των παροχών Υγείας στους παιδια
τρικούς ασθενείς ως άμεση συνέπεια της υποστελέχωσης των νο
σοκομείων. Αυτή η κατάσταση θα δημιουργήσει αντικειμενικά προβλή
ματα στις ήδη επιβαρυμένες κλινικές και επείγοντα, στα χρόνια παιδιά 
του νοσοκομείου. Ως συνέπεια θα οδηγήσει τις περισσότερες οικογέ
νειες στον ιδιωτικό τομέα.

3) Η ευθύνη του εμβολιασμού είναι ζήτημα της Πρωτοβάθμιας Φρο
ντίδας Υγείας και όχι των νοσοκομείων. Γΐ αυτό οι ειδικευόμενοι α
παιτούν να στελεχωθεί άμεσα με προσωπικό η Πρωτοβάθμια Φροντί
δα Υγείας, ώστε να υλοποιηθεί το εμβολιαστικό πρόγραμμα με αυτόν 
τον τρόπο και όχι με μετακινήσεις προσωπικού.

4) Η ειδικότητα αποτελεί μια εκπαιδευτική διαδικασία, η οποία ή
δη έχει πάει πίσω λόγω της πανδημίας και η διακοπή της ειδικότη
τας για ένα μήνα αποτελεί ακόμη μεγαλύτερη υποβάθμιση αυτής. 
Ειδικότερα, για τους συναδέλφους του ΓΝ «Αλεξάνδρα» που βρίσκο
νται στο εξάμηνο εκπαίδευσής τους στα νεογνά, το οποίο δεν θα ε- 
παναλάβουν. Ολοι λοιπόν αντιλαμβάνονται τι συνέπειες θα έχει αυτή 
η απόφαση ταυτόχρονα και με την αναστολή της 24ωρης εφημέρευ- 
σης του νοσοκομείου Παίδων Πεντέλης, ενός από τα τρία παιδιατρι
κά νοσοκομεία της Αττικής, και το οποίο από την 1/9/21 έχει υποδε
χτεί 11.055 περιστατικά non Covid, 733 Covid και στο οποίο έχουν νο
σηλευτεί 1.042 παιδιά».

Η Ενωση Ιατρών Νοσοκομείων Αθήνας - Πειραιά δήλωσε επίσης 
αντίθετη με την απόφαση του υπουργείου Υγείας και απαιτεί την άμε
ση ανάκλησή της, καλύπτοντας τους ειδικευόμενους των τριών νο
σοκομείων να μην μεταβούν στο mega εμβολιαστικό κέντρο «Προ
μηθέας» και να παραμείνουν στα νοσοκομεία τους.

Η ΕΙΝΑΠ απαιτεί να μη γίνει καμία μετακίνηση προσωπικού, να γί
νουν άμεσα προσλήψεις προσωπικού για τη στελέχωση των εμβολια- 
στικών κέντρων, το Παίδων Πεντέλης να επιστρέψει στο πρόγραμμα 
24ωρων εφημεριών. Και υπενθυμίζει ότι «οι ειδικευόμενοι γιατροί δι
ορίζονται στα νοσοκομεία για να προσφέρουν και να εκπαιδεύονται, 
δεν έχουν υποχρέωση ούτε ευθύνη να εκτελούν ιατρικές πράξεις 
χωρίς την κάλυψη ειδικευμένου, εξουσιοδοτημένου γιατρού, δεν έ
χουν ούτε υποχρέωση ούτε ευθύνη να εκτελούν ιατρικές πράξεις ε
κτός του νοσοκομείου στο οποίο είναι διορισμένοι».
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1  «Ξηλώνουν» σειρά κλινικών για να αντιμετωπίσουν
τα περιστατικά κορονοϊού

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 16 Ημερομηνία
έκδοσης:

28-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

322.16 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΑΚΟ ΓΕΝΙΚΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΡΙΟΥ

«Ξηλώνουν» σειρά κλινικών 
για να αντιμετωπίσουν 
τα περιστατικά κορονοϊού
Συνεχίζουν τις λογικές των «μπαλωμάτων» κυβέρνηση, 
6η ΥΠΕ και διοίκηση του νοσοκομείου

Μ
εγάλη πίεση από τις αυξα
νόμενες νοσηλείες ασθενών 
με κορονοϊό δέχεται το Πα
νεπιστημιακό Γενικό Νοσο
κομείο Ρϊου το τελευταίο διάστη
μα, γεγονός που προκαλεί επιπρό

σθετα προβλήματα στην ήδη επι
βαρυμένη λειτουργία του, τόσο για 
τους εργαζόμενους (γιατρούς, νο
σηλευτές και λοιπό προσωπικό) ό
σο και για τις παρεχόμενες υπηρε
σίες στον λαό.

Η «ναυαρχίδα» των νοσηλευτι
κών ιδρυμάτων σε ολόκληρη τη 
Δυτική Ελλάδα, καθημερινά «στε
νάζει», ενώ με πρόσφατη απόφασή τους 6η 
ΥΠΕ και διοίκηση του νοσοκομείου προχώρη
σαν στη μετατροπή 7 κλινικών σε Covid-19 
και άλλης μίας σε «υπόπτων κρουσμάτων», 
φτάνοντας σε αριθμό - ρεκόρ από την έναρ
ξη της πανδημίας έως σήμερα.

Εκτιμάται ότι έως και χτες νοσηλεύονταν 
περίπου 130 ασθενείς με κορονοϊό, καλύπτο
ντας περίπου τα 2/3 των κλινών, στις κλινι
κές ΩΡΛ, Οφθαλμολογική, Α’ Ορθοπαιδική, 
A’, Ρ Παθολογική, Δερματολογική και Νευ- 
ρολογική, με μια επιπλέον για τα «ύποπτα» 
για Covid-19 περιστατικά.

Την ίδια ώρα, ασθενείς που νοσηλεύο
νταν στις παραπάνω κλινικές μεταφέρο- 
νται σε άλλες «συγχωνεύοντας» ουσιαστι
κά τη λειτουργία τους, με τη Νεφρολογική 
π.χ. να δέχεται ασθενείς από την Οφθαλ- 
μολογική και τη Νευρολογική, γιατρούς 
και προσωπικό να «ανακατεύονται» προ- 
κειμένου να μπορέσουν να αντεπεξέλθουν 
στις ανάγκες. Ταυτόχρονα, σταματά η εξυ
πηρέτηση της πλειοψηφίας των τακτικών 
ιατρείων για τις παραπάνω κλινικές, μετα
θέτοντας ραντεβού για άγνωστο χρόνο, με 
αποτέλεσμα τη γενικότερη απορύθμιση α

σθενών που έχουν ανάγκη και οι ο
ποίοι αναγκάζονται, σε πολλές περι
πτώσεις, να καταφεύγουν σε ιδιώτες.

Οπως σημειώνουν υγειονομικοί του 
Νοσοκομείου, πρόκειται για προβλή
ματα που δεν προέκυψαν μόνο από 
την πανδημία, αντιθέτως αυτή τα ό- 
ξυνε σε μια συνέχεια των πολιτικών 
της σημερινής και των προηγούμε
νων κυβερνήσεων και για τα ζητή
ματα της δημόσιας Υγείας.

Προχωρά η είσοδος 
ιδιωτών

Και ενώ όλα αυτά συμβαίνουν και δεν «πε
ρισσεύουν» χρήματα για προσλήψεις προ
σωπικού και στελέχωση και του συγκεκρι
μένου Νοσοκομείου, προχωρά η ιδιωτικοποί
ηση τομέων της λειτουργίας του. Ηδη, βρί
σκεται σε εξέλιξη η πραγματοποίηση δια
γωνισμού για τη φύλαξη του ιδρύματος, ε
νώ επόμενο βήμα είναι, μέσα στο επόμενο 
διάστημα, να προχωρήσει και η ιδιωτικοποί
ηση της σίτισης και της καθαριότητας. Η α
πόφαση αυτή έχει παρθεί από το καλοκαί
ρι, με κίνδυνο να μείνουν στον δρόμο και οι 
εργαζόμενοι σε αυτούς τους τομείς.
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1  ΠΑΝΔΗΜΙΑ
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,17 Ημερομηνία

έκδοσης:
28-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1035.35
cm²

Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΑΝΔΗΜΙΑ

Στα ύψη οι «σκληροί δείκτες» παρά τον 
Εφησυχασμό για το τέλος της πανδημίας
Την Τρίτη βγαίνουν στους δρόμους 
οι υγειονομικοί για την ενίσχυση 
του δημόσιου συστήματος Υγείας
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1  ΠΑΝΔΗΜΙΑ
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,17 Ημερομηνία

έκδοσης:
28-01-2022

ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΙ ΣΤΑ ΔΗΜΟΣΙΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ

Την Τρίτη οι συγκεντρώσεις διαμαρτυρίας 
σε όλη τη χώρα
Πολύμορφες κινητοποιήσεις και πανδημοσιοϋπαλληλική στάση εργασίας

Σ
ε συγκεντρώσεις διαμαρτυρίας και πολύμορ
φες κινητοποιήσεις προχωρούν την Τρίτη 1 
Φλεβάρη οι εργαζόμενοι στα δημόσια νοσο
κομεία σε όλη τη χώρα, με αποφάσεις των 
Σωματείων και των Ομοσπονδιών τους, στο πλαί
σιο της πανδημοσιοϋπαλληλικής στάσης εργασί

ας (11 π.μ. - 3 μ.μ.).
Στην Αθήνα θα πραγματοποιηθεί συγκέντρω

ση διαμαρτυρίας στο υπουργείο Υγείας στη 1
μ.μ. με τη συμμετοχή σωματείων υγειονομικών 
από νοσοκομεία της Αττικής.

Κινητοποιήσεις την 1η Φλεβάρη θα γίνουν σε 
πολλές ακόμα πόλεις, όπως:

- Θεσσαλονίκη: Στη 1 μ.μ. έξω από τις ΥΠΕ 
(Αριστοτέλους)

- Γιαννιτσά: Στις 12 μ. στην πύλη του Νοσο
κομείου

- Ηράκλειο: Στις 12.30 μ.μ. στα Λιοντάρια 
- Ικαρία: Στις 12.30 μ.μ. στο Νοσοκομείο 
- Κέρκυρα: Στις 12.30 μ.μ. στην παλιά Νομαρχία 
-Λάρισα: Στις 12.30 μ.μ. στο Γενικό Νοσοκομείο 
- Πέλλα: Στις 12 μ. στην πύλη του Νοσοκομείου 
- Σάμος: Στις 12.30 μ.μ. στο Νοσοκομείο και 

στο Κέντρο Υγείας

Δεν συμφιλιωνόμαστε 
με τη βαρβαρότητα

«Δεν πρόκειται να συμφιλιωθούμε με τη 
βαρβαρότητα! Η υπεράσπιση της αξιοπρέπει- 
άς μας, της υγείας και της ζωής μας είναι δική 
μας υπόθεση», σημειώνει στο κάλεσμά της η 
Ομοσπονδία Ενώσεων Νοσοκομειακών Γιατρών 
Ελλάδας για τις κινητοποιήσεις, τονίζοντας ότι 
«η αγανάκτηση και η οργή ξεχειλίζουν», γιατί:

«Την ώρα που η κυβέρνηση σφυρίζει τη λή
ξη της πανδημίας, έχουμε γονατίσει από τις
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τραγικές ελλείψεις σε προσωπικό, υποδομές 
και εξοπλισμό. Καθημερινά στα νοσοκομεία 
αντικρίζουμε τους ασθενείς μας να στοιβάζο
νται σε φορεία και ράντζα μετά από κάθε ε
φημερία, να ξεψυχούν διασωληνωμένοι εκτός 
ΜΕΘ, να γίνονται μπαλάκι από το ένα νοσοκο
μείο στο άλλο. Χιλιάδες ασθενείς μας με άλλα 
προβλήματα υγείας παραμένουν αποκλεισμέ
νοι από το δημόσιο σύστημα Υγείας εξαιτίας 
της μετατροπής του σε σύστημα μιας νόσου.

Χάσαμε ασθενείς μας που θα μπορούσαμε να 
είχαμε σώσει αν είχαμε εισακουστεί. Γιατί δεν θε

ωρούμε ότι είναι φυσικό "να πεθαίνεις από κορο- 
νοί'ό επειδή είσαι μεγάλος σε ηλικία, παχύσαρ
κος ή έχεις άλλα νοσήματα", όπως ξεδιάντροπα 
ισχυρίστηκε η αναπληρώτρια υπουργός Υγείας.

Γιατί ενώ οι ανάγκες έχουν αυξηθεί και είμα
στε λιγότεροι από ό,τι πριν από 2 χρόνια (που 
και τότε ήμασταν λίγοι), η κυβέρνηση ετοιμά
ζεται να απολύσει χιλιάδες υγειονομικούς. Γιατί 
βιώνουμε καθημερινά την εντατικοποίηση και 
τη μετατροπή μας σε περιπλανώμενο θίασο 
για να μπαλώνουμε τρύπες. Γιατί η κυβέρνη
ση μας αναγκάζει, γιατρούς άσχετων ειδικο

τήτων, από ουρολόγους μέχρι γυναικολόγους 
και από ορθοπαιδικούς μέχρι ψυχίατρους, να 
περιθάλπουμε ασθενείς με Covid-19.

Γιατί η κυβέρνηση λιβανίζει τους κλινικάρχες 
που άδραξαν την ευκαιρία να αυξήσουν τα κέρ
δη τους, την ίδια στιγμή που σέρνει στα δικα
στήρια τους συναδέλφους μας από το Παίδων 
Πεντέλης γιατί αγωνίζονται για να μην κλείσει.

Γιατί καθ’ υπαγόρευση της εργοδοσίας, ανα
γκάζουν τους γονείς των παιδιών που νοσούν να 
διαλέξουν αν θα χάσουν το μισό μεροκάματο ή αν 
θα στείλουν άρρωστα τα παιδιά τους στο σχολείο.

Γιατί αντί να επαναλειτουργήσουν τα νοσο
κομεία που έκλεισαν, όπως το Λοιμωδών επί 
κυβέρνησης ΝΔ και το Νοσοκομείο θώρακος 
επί κυβέρνησης ΣΥΡΙΖΑ, με το "νέο ΕΣΥ" σχε
διάζουν να κλείσουν και άλλα με στόχο την πε
ραιτέρω ιδιωτικοποίηση και εμπορευματοποί- 
ηση της Υγείας».

Οι εργαζόμενοι στο δημόσιο σύστημα Υγείας 
θα κλιμακώσουν τον αγώνα τους με νέα 24ω- 
ρη απεργία τον Φλεβάρη, ενώ στις διεκδική
σεις τους περιλαμβάνονται:
• Μαζικές προσλήψεις μόνιμου προσωπικού. 
Μονιμοποίηση όλων των συμβασιούχων, χωρίς 
όρους και προϋποθέσεις. Καμία απόλυση υ
γειονομικού, να επιστρέψουν οι εργαζόμενοι 
που βρίσκονται σε αναστολή εργασίας, με όλα 
τα ατομικά και συλλογικά μέτρα προστασίας.
• Αμεση ένταξη στα ΒΑΕ. Γενναία αύξηση της 
χρηματοδότησης από τον κρατικό προϋπολο
γισμό για το δημόσιο σύστημα Υγείας.
• Επίταξη του ιδιωτικού τομέα της Υγείας χω
ρίς όρους και προϋποθέσεις.
• Δωρεάν ράπιντ και μοριακά τεστ σε όλους. 
Μέτρα προστασίας στους χώρους εργασίας, 
στα μέσα μαζικής μεταφοράς και στα σχολεία.

Η ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ ΓΙΑ ΤΗΝ ΠΑΝΔΗΜΙΑ

«Ηρθε για να μείνει ο ιός», συνεχίζεται ο εφησυχασμός
Ξεπέρασαν τις 23.000 οι νεκροί, αύξηση 6% στους θανάτους

Η
 εγκληματική πολιτική που ασκεί και η σημερινή κυβέρνη
ση στον χώρο της Υγείας αποτυπώνεται με τραγικό τρό
πο και τις τελευταίες μέρες. Μετά από δύο μήνες προπα

γάνδας για την επικράτηση της «Ομικρον», η κυβέρνηση χρη
σιμοποίησε ως άλλοθι τα ιδιαίτερα χαρακτηριστικά της μετάλ
λαξης (πολλαπλάσια μεταδοτικότητα, ηπιότερη συμπτωματο
λογία) για να μην πάρει μέτρα για την προστασία της ζωής του 
λαού, κάνοντας ό,τι περνά από το χέρι της για τη διασπορά του 
ιού στην κοινότητα και την πριμοδότηση των επιχειρηματικών 
ομίλων στον χώρο της Υγείας.

«Ο ιός ήρθε για να μείνει»
Χτες, κατά τη διάρκεια της επίσημης ενημέρωσης του υ

πουργείου Υγείας, ανακοινώθηκε ότι οι σκληροί δείκτες της 
πανδημίας (θάνατοι και διασωληνώσεις) θα μειωθούν πιο αρ
γά στη συνέχεια και ότι «τις επόμενες βδομάδες θα φτάνουν 
γύρω στους 500».

«Ο ιός είναι ανάμεσά μας», είπε η Β. Παπαευαγγέλου, μέλος 
της Επιτροπής Εμπειρογνωμόνων, ενώ σε ό,τι αφορά τη βαρύ
τητα της νόσου η κυβέρνηση ομολόγησε ότι δεν καταγράφο
νται οι θάνατοι από τη μετάλλαξη «Ομικρον». «Δεν γίνεται δειγ
ματοληπτική ανάλυση για την "Ομικρον" σε όλους τους θανά
τους, δεν έχει ιδιαίτερο νόημα αν είναι "Ομικρον" ή "Δέλτα"», 
αναφέρθηκε στη χτεσινή ενημέρωση, ενώ σημειώθηκε και ότι 
«το 90% των θανάτων από τη μετάλλαξη "Ομικρον" είναι με
γάλης ηλικίας (...) Οι περισσότεροι είναι σε θαλάμους, ανεμ- 
βολίαστοι ή εμβολιασμένοι με δύο δόσεις».

«Υπάρχουν θάνατοι από την "Ομικρον", δεν είναι μηδενι
κή η επικινδυνότητά της», ανέφερε ο Γκ. Μαγιορκίνης, μέ
λος της Επιτροπής, ενώ για την υπομετάλλαξη "Ομικρον 2" 
είπε ότι υπάρχουν σίγουρα κι άλλα κρούσματα πέραν των 
δύο επιβεβαιωμένων μέχρι στιγμής. Ενώ, όπως σημείωσε 
η Επιτροπή, ο μειωμένος αριθμός κρουσμάτων τις τελευ

ταίες μέρες πιθανώς σχετίζεται με τον μειωμένο αριθμό 
δειγματοληπτικών ελέγχων που έγιναν λόγω της αναμενό
μενης χιονόπτωσης.

Πάνω από 23.000 οι νεκροί
Νωρίτερα ο υπουργός Υγείας θ. Πλεύρης ανακοίνωσε ότι η 

κυβέρνηση, παίρνοντας υπόψη «την πορεία της πανδημίας α- 
ναφορικώς με τα κρούσματα και τη μείωση η οποία παρατη- 
ρείται τις τελευταίες εβδομάδες, την πίεση στο Εθνικό Σύστη
μα Υγείας, η οποία παραμένει αλλά υπάρχει μία ισορροπία με
ταξύ εισιτηρίων και εξιτηρίων, και τα νέα δεδομένα που έχου
με για τη μετάλλαξη "Ομικρον", όπου ο χρόνος νοσηλείας της 
και η νοσηρότητά της είναι μικρότερα από τον χρόνο νοσηλεί
ας και τη νοσηρότητα που είχαμε κατά τη μετάλλαξη "Δέλτα"», 
δεν θα πάρει μέτρα ενίσχυσης του δημόσιου συστήματος Υγεί
ας, ούτε θα επιτάξει τον ιδιωτικό τομέα, αλλά αποφάσισε την 
«αποκλιμάκωση των περιοριστικών μέτρων», όπως «απελευ

θέρωση ωραρίου στην εστίαση και τη διασκέδαση», και λόγω 
κακοκαιρίας παράταση στην ισχύ του πιστοποιητικού εμβολι
ασμού, από 31/1 έως και 7/2.

Την ίδια ώρα καταγράφεται αύξηση 6% στους θανάτους. Ο 
τραγικός απολογισμός των ανθρώπων με COVID-19 που έχα
σαν τη ζωή τους ξεπέρασε τις 23.000, καθώς χτες 112 άνθρω
ποι έχασαν τη ζωή τους, ενώ από την έναρξη της επιδημίας έ
χουν καταγραφεί συνολικά 23.083 θάνατοι.

Ο αριθμός των ασθενών που νοσηλεύονται διασωληνωμέ- 
νοι είναι 633, από τους οποίους 79,62% είναι ανεμβολίαστοι ή 
μερικώς εμβολιασμένοι, ενώ οι εισαγωγές νέων ασθενών με 
COVID-19 στα δημόσια νοσοκομεία της επικράτειας είναι 415 
και ο μέσος όρος εισαγωγών του επταημέρου 449 ασθενείς.

Χτες επιβεβαιώθηκαν 19.712 νέα κρούσματα, εκ των οποίων 
6.816 εντοπίστηκαν στην Αττική, 1.916 στη Θεσσαλονίκη, 754 
στο Ηράκλειο, 707 στην Αχαΐα. Ο συνολικός αριθμός των κρου
σμάτων ανέρχεται σε 1.867.935 (ημερήσια μεταβολή +1,1%).

Τα ενεργά κρούσματα υπολογίζονται σε πάνω από 150.000. 
Περίπου 5.000 ασθενείς με COVID νοσηλεύονται στα δημό
σια νοσοκομεία της επικράτειας. Παρά τη μετατροπή κλινών 
για άλλες νόσους, μόλις το 43% των κρεβατιών είναι διαθέσι
μα και το 15% των ΜΕΘ COVID. Επίσης, παρατηρείται μείωση 
12% στις νέες εισαγωγές και -5% στις νέες διαγνώσεις. Ακό
μα και σήμερα 1 στους 4 που νοσηλεύονται αφορά τη με
τάλλαξη «Δέλτα» και σημαντικό ποσοστό της θνητότητας ο
φείλεται στη «Δέλτα».

Στην Ευρώπη οι 34 από τις 37 χώρες παρουσιάζουν επι
δείνωση της πανδημίας, καταγράφοντας +22% στις νέες δι
αγνώσεις και - 4% σε θανάτους.

Από βδομάδα σε βδομάδα μεταφέρεται και η διάθεση των 
φαρμάκων COVID για όσους έχουν προβλήματα υγείας, είναι 
άνω των 18 ετών και εξαιρούνται οι έγκυες. Σύμφωνα με το υ
πουργείο Υγείας, ο θεράπων γιατρός κάνει αίτηση στην πλατ
φόρμα και ο ΕΟΠΥΥ επικοινωνεί με τον ασθενή.
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1  Χαλάρωση των μέτρων με τον κορωνοϊό να κάνει
πάρτι

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

28-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

609.09 cm² Κυκλοφορία: 760

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
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ιά Χαλάρωση των μέτρων 

με τον κορωνοΐό να κάνει πάρτι
Επιστρέφει η μουσική στην εστίαση, ενώ καταργείται ο περιορισμός του ωραρίου. 
Οι υγειονομικοί διαψεύδουν τον Πλεύρη, που διατείνεται ότι ελάχιστα νοσοκομεία 
αντιμετώπισαν προβλήματα με τον χιονιά, τη στιγμή που η ΠΟΕΔΗΝ 
είχε καταγγείλει τον αποκλεισμό 20 μεγάλων νοσοκομείων

Του
ΑΝΤΩΝΗ ΡΑΥΤΟΠΟΥΛΟΥ

Ω
ς αρνητής ιης πραγματικό
τητας εμφανίστηκε χθες ο 
Θάνος Πλεύρης αναφορι
κά με τα όσα βίωσαν τα νο
σοκομεία τις ημέρες της σφοδρής κα
κοκαιρίας. Μιλώντας στο Open, ο 

υπουργός Υγείας υποστήριξε ότι τα 
προβλήματα περιορίστηκαν κυρίως σε 
νοσοκομεία των βόρειων προαστίων, 
δηλαδή στο Παίδων Πεντέλης και το 
Σισμανόγλειο, ενώ -εκτός του «Σωτη
ρία»- καμία άλλη μονάδα Υγείας δεν 
αντιμετώπισε πρόβλημα. Ωστόσο η 
ΠΟΕΔΗΝ είχε καταγγείλει τον απο
κλεισμό 20 μεγάλων νοσοκομείων...

Η πρόεδρος της ΕΙΝΑΠ Ματίνα Πα- 
γώνη, στον ίδιο τηλεοπτικό σταθμό, τό
νισε σαφέστατα πως δεν υπήρχε κανένα 
σχέδιο για τα νοσοκομεία. «Μέσα στα 
νοσοκομεία, στο Τ. Γεννηματάς’, στο 
‘Σωτηρία’, στο Παίδων Πεντέλης, δεν 
μπορούσε να κουνηθεί τίποτα» ανέφε
ρε, συμπληρώνοντας ότι μπορεί να 
άνοιξαν οι κεντρικοί δρόμοι, αλλά όχι 
μέσα στα νοσοκομεία.

Τα παραπάνω -αλλά και η εμπειρία των 
ανθρώπων που έξη σαν την κακοκαιρία 
μέσα στα νοσοκομεία- αποδεικνύουν και 
την έλλειψη σχεδίου, αλλά κυρίως τις

εγκληματικές ευθύνες της κυβέρνησης, 
που δεν προετοίμασε ούτε τα νοσοκομεία 
εν μέσω πανδημίας.

Λιγότεροι περιορισμοί
Την ίδια ώρα, παρά τα υψηλά επίπεδα 

των σκληρών δεικτών της πανδημίας, ο 
Θάνος Πλεύρης ανακοίνωσε μερική χα
λάρωση των μέτρων κατά του κορωνοϊ- 
ού. Συγκεκριμένα επιστρέφει η μουσική 
στην εστίαση, ενώ καταργείται ο περιο
ρισμός του ωραρίου. Ωστόσο η λει
τουργία των καταστημάτων αφορά στα
θερά μόνο καθήμενους.

Η χαλάρωση των περιορισμών θα τε
θεί σε ισχύ από την προσεχή Δευτέρα, 
στις 6 το πρωί. Παράλληλα, παραμέ
νουν τα περιοριστικά μέτρα στους χώ
ρους αθλητισμού και στα γήπεδα, τα 
οποία πρόκειται να επανεξεταστούν την 
επόμενη εβδομάδα.

Στη χθεσινή ενημέρωση του υπουρ
γείου Υγείας η Βάνα Παπαευαγγέλου 
ανέφερε ότι συζητήθηκε αρκετά το θέμα 
των μέτρων στην επιτροπή. Παρατηρεί- 
ται μια αποκλιμάκωση της μετάδοσης 
της Όμικρον, ωστόσο οι σκληροί δεί
κτες θα μειωθούν πολύ πιο αργά. «Δεν 
έχουμε καμία πρόθεση να δοθεί μήνυμα 
ότι τα πράγματα πάνε πολύ καλύτερα» 
επεσήμανε η καθηγήτρια Παιδιατρικής 
Λοιμωξιολογίας, αλλά πρόσθεσε ότι

«πρέπει να ξεκινήσουμε λιγάκι πάλι να 
ζούμε όλοι διαφορετικά».

150.000 ενεργά κρούσματα
Σύμφωνα με τη Βάνα Παπαευαγγέλου, τα 

ενεργά κρούσματα είναι περίπου 150.000. Η 
ίδια τόνισε πως υπάρχει μεν μείωση στις 
νέες εισαγωγές στα νοσοκομεία, αλλά οι νο
σηλείες στη χώρα είναι περίπου 5.000. Τέ
λος, η μετάλλαξη Όμικρον έχει πια κυριαρ
χήσει στην Ελλάδα, καθώς πάνω από το 
80% νοσεί με τη συγκεκριμένη μετάλλαξη.

Επικίνδυνες καταστάσεις 
στο <<Αγ. Ανδρέας»

Εκτεθειμένοι στον κορωνοΐό είναι οι 
ασθενείς της λοιπής νοσηρότητας στο Νο
σοκομείο «Άγιος Ανδρέας» στο Ρίο. Συγ
γενής ασθενούς με εντερική αιμορραγία 
καταγγέλλει στην ΑΥΓΗ ότι επισκέφθηκαν 
το νοσοκομείο και συνάντησαν επικίνδυ
νες καταστάσεις. Αρχικώς δεν έγινε κανέ
νας έλεγχος κατά του κορωνοϊού στην εί- 
σοδο.Έπειτα ασθενείς και συγγενείς ανέ
μεναν σε έναν χώρο με πάρα πολλά άτομα, 
σε συνθήκες συνωστισμού.

Τελευταίο -και χειρότερο-, στον διάδρο
μο όπου περίμεναν 7-8 συγγενείς για να 
εξεταστούν οι ασθενείς πέρασε... πομπή με 
ασθενείς Covid θέτοντας σε κίνδυνο τόσο 
τους συνοδούς όσο και τους ασθενείς της 
λοιπής νοσηρότητας οι οποίοι βρίσκονται 
εκεί με σοβαρά προβλήματα υγείας!

Ξεπεράσαμε τους 
23.000 νεκρούς

19.712
κρούσματα, με συνολικό 
αριθμό 1.867.935

Γ (ι,·;;;
διασωληνωμένοι, 
από 646 που είχαμε χθες

112
θάνατοι, ενώ από την έναρξη της 
πανδημίας έχουν καταγράφει' 
συνολικά 23.083 θάνατοι
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1  Υποψίες για τεστ «μαϊμού» στη Βόρεια Μακεδονία
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 10 Ημερομηνία

έκδοσης:
28-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

226.43 cm² Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Υποψίες για τεστ «μαϊμού» στη Βόρεια Μακεδονία
ΣΚΟΠΙΑ. Κάτι περίεργο συμβαί
νει με τα εργαστήρια που έχουν 
ξεπηδήσει σαν μανιτάρια στη 
Βόρεια Μακεδονία τα τελευταία 
δύο χρόνια. Στα αποτελέσματά 
τουε περιλαμβάνεται τεράστιοε 
αριθμόε αρνητικών μοριακών 
τεστ, αναντίστοιχοε με τα απο
τελέσματα κρατικών ή μεγάλων 
ιδιωτικών εργαστηρίων.

Η έλλειψη εποπτείαε του κλά
δου έχει κινήσει υποψίεε ότι κά
ποια από τα εργαστήρια αυτά 
δεν κάνουν καν τεστ, απλώε 
εκδίδουν αρνητικό αποτέλε
σμα κατά παραγγελία. Η δημο
σιογραφική ιστοσελίδα Balkan 
Insight εξασφάλισε τα αποτελέ
σματα ανά εργαστήριο και δια
πίστωσε ότι κάποια εργαστήρια 
βγάζουν από 10 έωε 40 φορέε 
περισσότερα αρνητικά αποτε
λέσματα από κάποια άλλα. Σε 
μέρεε που ο δείκτηε θετικότη-

Στα αποτελέσματα 
κάποιων εργαστηρίων 
περιλαμβάνεται 
τεράστιος αριθμός 
αρνητικών τεστ, 
αναντίστοιχος 
με τα αποτελέσματα 
κρατικών ή μεγάλων 
ιδιωτικών.

ταε βρισκόταν στα ύψη (35% σε 
μία δημόσια δομή, 48% σε άλλη), 
κάποια καινούργια ιδιωτικά ερ
γαστήρια εμφάνιζαν δείκτη θε- 
τικότηταε κάτω από 3%.

Νίκησαν τον κορωνοϊό; Ή μή- 
πωε συμβαίνει κάτι άλλο. Πριν 
από εβδομάδεε, η υγειονομική 
υπηρεσία τηε Βόρειαε Μακεδο-

Σε μέρες που ο δείκτης θετικόχη- 
χας βρισκόταν στα ύψη (35% σε μία 
δημόσια δομή, 48% σε άλλη), κά
ποια καινούργια ιδιωτικά εργαστή
ρια εμφάνιζαν δείκτη θετικότητας 
κάτω από 3%.

νίαε ζήτησε από το εργαστήριο 
Eli Medica Ρΐυε, στη Γευγελή, να 
επιστρέψει την άδεια λειτουρ- 
γίαε έπειτα από τουε ελέγχουε. 
Αναφορέε στον Τύπο υποστήρι
ξαν ότι τα καζίνο τηε περιοχήε 
χρησιμοποιούσαν το εργαστήριο 
για να εξασφαλίζουν ψευδή πι
στοποιητικά στουε Ελληνεε επι- 
σκέπτεε, οι οποίοι όφειλαν να τα 
επιδείξουν κατά την επιστροφή 
τουε στην Ελλάδα, 

ο Από όλα τα εργαστήρια που 
| κατονομάζονται στην έρευνα, 
1 μόνο ένα απάντησε, υποστηρί- 
§ ζονταε ότι ο χαμηλόε δείκτηε 
| θετικότηταε οφείλεται στο γε- 
3 γονόε ότι το εργαστήριο χρη

σιμοποιείται από ανθρώπουε 
που θέλουν να ταξιδέψουν και 
όχι από ανθρώπουε που ελέγχο
νται επειδή έχουν συμπτώματα 
ή ήρθαν σε επαφή με κρούσμα.

BALKAN INSIGHT
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